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The objective of Amendment 002 is to bring the following changes/additions to the Technical 

Specifications of the Request for Proposals (RFP) : 
 

DELETE 

6. OPERATION RULES AND SECURITY 

6.2  An operations manager, representing the Contractor, shall be present in the field daily 

during the performance of Class A work. For non-commercial silvicultural work, 

supervision of the work shall be performed on a regular basis by the Contractor. 

REPLACE 

6. OPERATION RULES AND SECURITY 

6.2  Unless otherwise stated, an operations manager, representing the Contractor, shall be 

present in the field daily during the performance of Class A work. For non-commercial 

silvicultural work, supervision of the work shall be performed on a regular basis by the 

Contractor. Occasional telephone follow-ups can replace a presence in the field. 

********************************************* 

L'objectif de la modification 002 est d'apporter les modifications/ajouts suivants au devis 

technique de la demande de propositions (DDP) : 

SUPPRIME 

6. RÈGLES DE FONCTIONNEMENT ET SÉCURITÉ 

6.2  Sauf avis contraire, un responsable des opérations, représentant l’Entrepreneur, doit 

être présent en permanence sur le terrain pendant la réalisation des travaux de 

catégorie A. Dans le cas des travaux sylvicoles, la supervision des travaux doit être 

réalisée quotidiennement par l’Entrepreneur. 

REMPLACE 

6. RÈGLES DE FONCTIONNEMENT ET SÉCURITÉ 

6.2 Sauf avis contraire, un responsable des opérations, représentant l’Entrepreneur, doit être 

présent quotidiennement sur le terrain pendant la réalisation des travaux de catégorie A. Dans le cas 

des travaux sylvicoles, la supervision des travaux doit être réalisée de manière régulière par 

l’Entrepreneur. Des suivis téléphoniques occasionnels pourront remplacer une présence sur le terrain.  

 

ALL OTHER TERMS AND CONDITIONS REMAIN UNCHANGED/ 

AUCUNE AUTRE MODALITÉ N’EST MODIFIÉE 


